
Van: Lennart van der Linden <l.v.d.linden@barendrecht.nl> 

Verzonden: 2 2024 09:46 

Aan/ 

Dirk Vermaat <d.vermaat@barendrecht.nl> 

n 

Onderwerp: RE: Overlast jongeren 

Dit dossier heeft momenteel onze volledige aandacht. Er wordt dagelijks aan gewerkt. 

Zou je a.u.b. in de communicatie de afstemming primair me-cc) willen doen? 

  

Opschalen naar een bestuurder (of zelfs twee) zou ik bewaren voor als zaken écht spaak dreigen te lopen en er 

een geschil s tussen inwoners en medewerkers gemeente. Maar volgens mij zit iedereen er met dezelfde 

urgentie in momenteel. 

Ik stuur in ieder geval op resultaat en dat moet zijn: aantoonbare en merkbare afname van de betreffende 

overlast bij jullie in de straat/buurt. 

Met vriendelijke groet, 

L.P. (Lennart) van der Linden MSc. 

Wethouder - Financiën, Ruimtelijke Ordening, Integrale veiligheid, Milieu, Economie 

5 e 

Te N c v inden@barendrecht.nl 

Bezoekadres: Binnenhof 1, 2991 AA Barendrecht 

(geanonimiseerd)

Verzonden: zondag 25 augustus 2024 21:42 

  Secretariaai   

   

Aan: Lennart van der Linden <.v.d.linden@barendrecht.nl>; Dirk Vermaat <d.vermaat@barendrecht.nl> 

Onderwerp: Re: Overlast jongeren 

  

Lennart en Dirk, 

Ik krijg net een onheilspellende bericht dat 

  

Met vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)



Verstuurd vanaf mijn iPhone 

Op 25 aug 2024 om 20:52 heefl_het volgende geschreven: 

Lennart en Dirk, 

s wezenloze scheuren de jongeren 

momenteel op de fietspaden.De bewoners continu tergen en uitdagen. 

Er zijn onlangs al minimaal twee incidenten te noemen, waarbij de bewoners de jongeren wilden 

aanvallen. Wees er van bewust dat als er geen passende maatregelen worden getroffen, dit één keer 

of meerdere keren gaat gebeuren. Dat wil niemand! 

De bewoners wonen in de volgende straten, te weten: 

  
Als we meer tijd hadden, dan weten we zeker dat we nog meer bewoners hadden kunnen bereiken die 

overlast ervaren. ledereen in Barendrecht heeft er namelijk last van. 

We weten natuurljk niet wat er achter de schermen gebeurd, maar we hebben van de Boa's, die 

onlangs in opdracht van de Burgermeester een enquête uitvoerden, gehoord, dat iedereen die zij 

spraken, hetzelfde verhaal verteide, namelijk dat zij zich onveilig voelen endat de overlast moet 

ophouden. Wij kregen hetzelfde verhaal te horen. 

Ondertussen gaat de overlast nog steeds door en wij zien geen passende maatregelen door de 

gemeente Barendrecht getroffen. Er is geen tijd meer om alleen te praten. Er moeten actief 

maatregelen getroffen worden die ook direct zichtbaar zijn voor de bewoners en die ook gelijk helpen. 

   

Bespreekpunten voor morgen (maandag 26-8) zi 

1. GEHEIMHOUDINGSPLICHT(onze meldingen moeten anoniem gemaakt worden), 

in verband met represailles door de jongeren: 

2. Overlast jongeren op de agenda van het College van B&W; 

3. Scholingsverbod: 

4. Actief en periodiek controleren op snelheid van de scooters; 

5. Scooters die een gevaar opleveren en die opgevoerd zijn, direct invorderen; 

6. Scooters die niet verzekerd zijn, invorderen; 

7. Actief boete beleid voeren; 



8. Camera toezicht; 

9. Verkeersdrempels op de fietspaden, maar ook op de wegen waar maar 30 km per 

uur gereden mag worden: 

10. Geboden borden plaatsen; 

11. Soooterfbromme veriod j 

kenmerken als voetgangers gebied. Zo zijn er meerdere gebieden die alleen door 

voetgangers gebruikikiaaaasworden; 

12. Handhavers standaard in onze wijk in de looproute meenemen; 

13. Wijkagenten en spedifiek wijkagent NNN wizen op hun/zijn 

verantwoordelijkheden: 

(geanonimiseerd)

14. Buurt onderzoeken scooter overlast in geheel Barendrecht laten uitvoeren; 

15. Informatie verstrekken hoeveel meldingen binnen zijn gekomen en die zowel door 

de politie/wijkagenten en door de gemeente Barendrecht zijn afgehandeld. Niet alleen 

kwantitatieve informatie, maar ook kwalitatieve informatie verstrekken. 

Op 25 juli l. heb ik een Woo-verzoek ingediend. Het Woo-onderzoek is vervolgens omgezet in een 

informatieverzoek. De termijn van vier weken is al verlopen. Wij willen weten wat er met de meldingen 

zijn gedaan. Die informatie moet gedeeld worden, nu blijkt dat iedereen die wij gesproken meerdere 

meldingen hebben gedaan. Iedereen die wij spraken heeft van de politie/wijkagenten en van de 

gemeente Barendrecht de mededeling gekregen dat zij de enige waren die een melding hebben 

gedaan. Ook ik heb die mededelingen meerdere keren ontvangen. 

Met vriendelijke groeten, 

Avenue Carnisse _ 

Nederland 

  


